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På grund av de föreliggande omständigheterna i omvärlden har Stockholm, 

såväl som hela Sverige, ställts inför stora utmaningar. Miljoner människor är 

på flykt för att undkomma krig, konflikt och förföljese. De ställer höga krav på 

att staden ska kunna säkerställa ett effektivt mottagande och kunna erbjuda alla 

nyanlända en reell möjlighet till etablering. 

 I takt med att antalet ensamkommande flyktingbarn har ökat ser vi också ett 

behov av nya boenden samtidigt har bristen på familjehem blivit allt större. 

Till följd av detta har arbetsbördan för socialtjänsten det gångna året varit 

omfattande och i flera fall har man tvingats till nödlösningar när det gäller 

familjehemsplaceringar. Detta har medfört stora konskevenser såsom 

felplaceringar och bristfällig uppföljning.  

 Vi saknar konkreta åtgärder från den rödgrönrosa majoriteten för att 

komma tillrätta med problematiken. Det är stadens ansvar att tillhandahålla 

boende och stöd för de ensamkommande barn och ungdomar som söker asyl i 

Stockholm och det är av största vikt att vi ser till att det ansvaret följs. Hur den 

rödgrönrosa majoriteten ämnar säkerställa ett tryggt mottagande och 

uppföljning av familjehemmen är ännu oklart.  
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Med anledning av ovan önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd. 

1. Hur säkerställer staden att krav för verksamheter som bedriver 

familjehemsplaceringar följs även i de fall avtal inte har ingåtts?  

2. Vilka former av insyn tillämpas i familjehemsplacering?  

3. Anser borgarrådet att det finns skäl att ändra rutinerna vid uppföljning, 

med anledning av felplacering och barn som far illa i familjehem?  

 

Stockholm den 19 maj 2016  

 

 

Christina Elffors-Sjödin 


